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Z Á P I S 

ze zasedání sportovního odboru LRU – přívlač Rady ČRS, 

konaného dne 16. 3. 2024 v sídle Rady ČRS 

 

 

Přítomni: Ing. Tomáš Kepr (předseda, JČÚS), Daniel Kop (ZpÚČ), David Nekvapil (VčÚČ), Ing. Libor Hakl 

(manažer sen. reprezentace), Miroslav Zvolánek (st. trenér jun. reprezentace), František Čáha (ÚSmP), 

Josef Prokop (SÚS), Tomáš Menčík (SvčÚS), Ing. Stanislav Pernický (ÚSSMaS), Aleš Truhlář, asistent st. 

trenéra juniorů, Michal Horák, disciplína Trout Area, Ing. Ivan Bílý, Ph.D. (garant sportovní činnosti ČRS), 

Ondřej Dušek, host, David Koudelka, uchazeč o funkci st. Trenéra přívlače z lodí 

Oddělení sportu, mládeže a mezinárodní činnosti: Jitka Chybová 

Omluveni: Jan Kropáček (MRS, st. trenér sen. reprezentace) – na část zasedání připojen 

videokonferenčně 

 

 

Program:  

 

1. Zahájení a kontrola zápisu z posledního jednání. 

2. Situace v Trout Area 

3. Vyhodnocení výběrového řízení na trenéra přívlače z lodí 

4. Příprava domácích akcí, kontrola a potvrzení termínového kalendáře 2024 

5. Schválení ligových soupisek týmů 2024 

6. Mezinárodní činnost 2024, reprezentace 2024 

7. Diskuze, různé 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zasedání SO LRU přívlač 16. 3. 2024 Stránka 2 

 

 

1. Zahájení a kontrola zápisu z minulého jednání 

 

T. Kepr zahájil jednání a provedl kontrolu zápis z předchozího zasedání.  

 

2. Situace v Trout Area 

 

Zasedání odboru se účastnil st. trenér TA M. Horák a přizván byl O. Dušek jako zástupce členů TA, kteří 

požadují odvolání M. Horáka z funkce st. trenéra TA. T. Kepr požádal M. Horáka o vyjádření se k situaci, 

resp. k požadavku nespokojených závodníků na jeho odvolání z funkce. M. Horák zrekapituloval, co jak 

proběhlo, st. trenérem byl jmenován až v lednu 2024, do té doby byl pouze pověřen vedením 

reprezentace a nemohl oficiálně začít konat, protože neměl jmenování st. trenérem TA. Dále T. Kepr 

požádal o vyjádření O. Duška. Ten uvedl, že veřejnost nevěděla o tom, že bylo VŘ na st. trenéra TA 

vypsáno a jak dopadlo. J. Chybová: VŘ na webu zveřejněné bylo, po jeho uplynutí členové odboru 

obdrželi přihlášku M. Horáka, následně proběhlo hlasování per rollam a předseda odboru všechny členy 

odboru informoval o výsledku hlasování. Členové odboru byli účastníky tohoto procesu a informace měli 

„svým“ závodníkům předat.  Takže pokud veřejnost neví, co a jak proběhlo, nefunguje tok informací od 

členů odboru. O. Dušek dále uvedl, že je důrazně proti, aby státní trenér na MS zároveň chytal. O. Dušek 

uvedl, že žádosti o odvolání M. Horáka předcházelo interní hlasování závodníků TA, kteří se jasně 

vyslovili pro odvolání.  

T. Kepr požádal členy odboru o vyjádření se. 

S. Pernický – závodníci severní Moravy jsou nespokojeni se situací v TA 

F. Čáha – někteří závodníci jsou spokojeni, někteří ne 

D. Kop – panuje nespokojenost, ale on to nevidí jako hrubé porušení povinností, nechal by M. Horáka 

dokončit funkční období 

T. Menčík – M. Horák by měl dokončit funkční období 

J. Prokop – st. trenér by neměl chytat, závodníci SÚS chtějí změnu trenéra 

D. Nekvapil – měla by být předložena nominační kritéria, ovšem M. Horák zatím neměl možnost je 

vytvořit 

I. Bílý – jako host na zasedání a člen republikové Rady důrazně doporučuje oběma stranám, aby se 

dohodly a začaly spolupracovat. 

O. Dušek ještě uvedl, že se jim nelíbí nominace na proběhlá MS. T. Kepr odpověděl, že to je interní 

záležitost TA, ne věc odboru. 
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M. Horák ukázal panu Duškovi několik emailových zpráv, které pan Dušek prokazatelně dostal, ale 

popřel. 

Hlasování odboru o návrhu na odvolání M. Horáka z funkce st. trenéra Trout Area: PRO 3, PROTI 2, 

ZDRŽEL SE 3 – návrh nebyl přijat. 

Do konce května předloží M. Horák nominační kritéria pro rok 2024. 

 

3.  Vyhodnocení výběrového řízení na st. trenéra pro přívlač z lodí 

 

Do výběrového řízení se přihlásili dva uchazeči – David Koudelka a František Čáha. 

T. Kepr požádal oba o představení jejich trenérského záměru. 

D. Koudelka – jako dlouholetý závodník zná dobře prostředí, pracovat chce transparentně a změnil by 

nominační kritéria tak, aby dvě posádky byly nominovány ze žebříčku a jedna dle jeho volby. Ke 

spolupráci by si přibral manažera, který by měl mimo jiné na starost i navázání spolupráce se sponzory. 

F. Čáha – v závodním prostředí se také pohybuje dlouho, nominaci by vybíral z výsledků předchozího 

roku a pouze podle žebříčku, protože jinak vznikají rozpory mezi závodníky. 

Volba státního trenéra pro přívlač z lodí: PRO D. Koudelku 4, PRO F. Čáhu 1, ZDRŽEL SE 3 – státním 

trenérem přívlače z lodí byl zvolen David Koudelka. 

Do konce května předloží D. Koudelka nominační kritéria pro rok 2024. 

 

4.     Příprava domácích akcí, kontrola a potvrzení termínového kalendáře 2024 

 

Předběžný termínový kalendář byl upraven do finální varianty a schválen členy odboru, je přílohou 

tohoto zápisu. 

 

5.     Schválení ligových soupisek týmů 2024 

 
Byly představeny ligové soupisky pro rok 2024, do III. ligy se přihlásilo pouze 6 družstev. V návaznosti na 

rozhodnutí odboru na minulém zasedání byla proto III. liga zrušena a místo ní se bude chytat jednodenní 

Centrální divize.  

Hlasování o tom, zda týmy, které se do ligové soutěže přihlásily po termínu, zůstanou na soupiskách: 

PRO 6, PROTI 2, ZDRŽEL SE 0 – pozdě přihlášené týmy zůstanou na soupiskách ligové soutěže. 

Hlasování o tom, zda se závodníci, kteří nejsou zaevidováni jako sportovci ČRS, mají být vyškrtnuti ze 

soupisek: PRO 7, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 – návrh byl přijat, budou vyškrtnuti. 
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P. Truhlář: tým MARVEL Mladá Boleslav nenastoupí do Extraligy (odmítli řádný postup), ale zůstávají 

v první lize, na jejich místo v Extralize nastoupí jako další tým dle klíče tým GION MO ČRS Tábor „D“. 

J. Chybová připraví tabulky pro platbu startovného, termín platby bude do 15. 4. 2024. 

 

6.     Mezinárodní činnost 2024, reprezentace 2024 

 

J. Kropáček informoval ohledně příprav na MS v Bosně. V Době zasedání se tam tým nacházel na 

přípravných závodech. Další přípravné závody se uskuteční na Malši 4P v Kaplici (423 028). Na místo 

konání MS pojedou auty. Finální sestava týmu bude známa na začátku května. 

 

7.     Diskuze, různé 

 

P. Doubrava zaslal oboru návrh na založení nové pstruhové ligy, který představil M. Zvolánek. Návrh 

projednají členové odboru s jednotlivými závodníky na věc se projedná na podzimním zasedání odboru.  

Pan Vokál poslal návrh na doplnění možnosti jiného způsobu bodování ryba/bod. Návrh představil pan 

Prokop. Návrh také ponechán na diskuzi krajských zástupců s jednotlivými závodníky a řešení na 

podzimním zasedání. 

 

Podzimní zasedání odboru: v sobotu 23. 11. 2024 od 9:30 hod. 

 

 

Zapsala: Jitka Chybová  

 

Kontrola zápisu, úpravy: Ing. Tomáš Kepr, A. Truhlář 


